

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XXXVIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

mox ipse supplex & praesens, se regnumque
 ditioni eius permisit, praefatus: *Neminem alium* 4
neque Romanum neque ullius gentis virum fu-
rum fuisse, cuius se fidei commissurus foret,
quam Cn. Pompeium: proinde omnem sibi vel
aduersam vel secundam, cuius auctor ille esset,
fortunam tolerabilem futuram. non esse turpe
ab eo vinci, quem vincere esset nefas: neque ei
inhoneste aliquem submitti, quem fortuna super
omnes extulisset. 5
 Seruatus regi honos imperii,
 sed multato ingenti pecunia: quae omnis, sicuti
 Pompeio moris erat, redacta in quattoris pote-
 statem, ac publicis descripta literis. Syria 6
 aliaeque, quas occupauerat, provinciae ereptae;
 & aliae restituae populo Rom. aliae tum pri-
 mum in eius potestatem redactae: ut Syria,
 quae tum primum facta est stipendiaria. suis
 imperii regis terminatus Armenia.

CAP. XXXVIII. Haud absurdum vide- 1
 tur propositi operis regulae, paucis percurrere,
 quae cuiusque ductu gens ac natio redacta in
 formalem provinciae, stipendia pacta sit: ut
 quae facilius, quam partibus simul vniuersa con- 2
 spici possint. Primus in *Siciliam* traiecit exer-
 citum Cos. Claudius, & provinciam eam,
 post annos ferme LXX, captis Syraculis, fecit
 Marcellus Claudius. Primus *Africam* Regu-
 lus, nono ferme anno primi Punici belli: sed
 post CCIV annos P. Scipio Aemilianus, eruta
 Carthagine abhinc annos CLXXXII, Afri-
 cam